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Za hraní vděčím tátovi! 
SLAVNÍ VE ZPOVĚDNICI 
Robert Urban (37) o milovaném otci, který navždy odešel, seriálové lásce i toulkách Prahou 

K VIDĚNÍ JE MOMENTÁLNĚ V SERIÁLECH TELEVIZE PRIMA ZOO A ELIŠKA A DAMIÁN, KDE HRAJE JEDNU Z HLAVNÍCH ROLÍ. ZNÁMÝ JE ALE I
JEHO ZÁKEŘNÝ DOKTOR ZACH Z ORDINACE V RŮŽOVÉ ZAHRADĚ 2. 
ROBERT URBAN (37) JE ZA NABÍDKY, KTERÉ MU PŘICHÁZEJÍ, VELMI VDĚČNÝ. K HRANÍ HO TOTIŽ NASMĚROVAL JEHO MILOVANÝ OTEC,
KTERÝ HO I S BRATREM PO ROZVODU SÁM VYCHOVÁVAL, KDYŽ OD NICH ODEŠLA MAMINKA. O ŽENÁCH VE SVÉM SOUKROMÍ HEREC
MLUVIT NECHCE, ALE FANYNEK MÁ ROZHODNĚ NESPOČET. MILUJE PROCHÁZKY HISTORICKOU PRAHOU, RÁD ŘÍDÍ AUTO A PŘEMÝŠLÍ
O ŽIVOTĚ. CO O SOBĚ ROBERT JEŠTĚ PROZRADIL? 

* Roberte, jak byste popsal seriál Eliška a Damián pro diváka, který by se měl začít dívat? 

"Je to historický seriál, který se prolíná se současností. Myslím, že může být zajímavý proto, že tady podle mě hodně dlouhou dobu
nic takového nebylo, možná vůbec. Cestuje se časem, ale zároveň to není naivní, ten scénář je velmi dobře vymyšlený, takže divák s
námi bude zkoumat, proč Damián z minulosti mizí do současnosti a objevuje se po boku Elišky." 

* A vaše postava Damiána? 

"Je to šlechtic, který si má z politických důvodů vzít princeznu, aby zabránil krveprolití. Ale jak už to tak v životě bývá, nechce ji, nelíbí
se mu, ale je si samozřejmě vědom své povinnosti. A když jí chce dostát, do cesty mu přijde jiná žena, což je Eliška v podání Emmy
Smetany. Má to tedy i romantickou linku." 

* Když už jste zmínil Emmu Smetanu, jak jste si spolu sedli? 

"Já mám s Emmou jenom ty nejlepší zkušenosti a jsem hrozně rád, že jsme na sebe narazili. Je to opravdu krásná talentovaná mladá
žena, maminka dvou nádherných dětí, s Jordym (manželem Emmy Smetany – pozn. red.) se známe, takže to nemohlo dopadnout
líp. Zvlášť ve chvíli, kdy hrajete velkou love story, tak si s tou kolegyní prostě musíte sednout. Je to jedna z mých nejlepších
zkušeností." 

* Na Primě hrajete i v ZOO. Nevadí vám, že jste vidět hned v několika rolích najednou? 

"Já jsem chtěl vždycky hrát, a to samozřejmě často s sebou přináší i hraní v seriálech. Pro mě je radost, když nějaká nabídka přijde, a
snažím se vždy odvést maximum toho nejlepšího, co můžu. Také jsem si našel mezi kolegy přátele, takže se netěším jenom na
samotné natáčení, ale i na setkání s nimi. Navíc mám možnost potkat spoustu velkých hereckých osobností, což je bonus k
nezaplacení." 

* Vy jste asi považován spíš za takový idol žen, ideálního muže... Jaké role u vás obecně převažují, kladné, nebo záporné? 

"Teď hraju klaďase, ale třeba v Ordinaci v růžové zahradě hraju hajzlíka Dana Zacha, který se nebojí manipulovat se svojí ženou a je i
násilník. Takže m mám pocit, že v tuto chvíli je to vyvážené." 

* Povězte, jak jste s herectvím vůbec začal? 

"Po devítce jsem nastoupil normálně na konservatoř a od té doby to dělám. Začínal jsem na divadle a moje kořeny jsou tam. Šest let
jsem byl v angažmá v ostravské činohře v Národním divadle moravskoslezském, pak jsem byl v Brně v muzikálu Stanislava Moši.
Pak jsem se vrátil zpátky do Ostravy a teď jsem na volné noze v Praze." 

* Podle toho, co říkáte, byla cesta k herectví víceméně jasná… 

"Měl jsem úžasného tátu, který mě v mnoha věcech nasměroval a možná ve mně rozpoznal nějaké předpoklady, třeba pro hudbu a
tanec. Dal mě proto na tancování, na gymnastiku, na step a tak různě a ono se to v té devítce, když jsem přemýšlel, co dál, nějak
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vytříbilo. Vyšlo mi, že konzervatoř bude ideální. Táta mi sám řekl: Uvidíš, co se ti bude hodit. A měl setsakramentskou pravdu,
protože i když jsem si to třeba na začátku neuměl úplně představit, tak za práci, kterou teď dělám, jsem vděčný a vděčím za ni
tátovi. Nebýt jeho, tak tady teď s vámi nemluvím." 

* Tatínek vám před lety zemřel. Chybí vám moc? 

"Ano, chybí, vlastně není den, kdybych si na něj nevzpomněl." 

* Měli jste tedy mezi sebou hezký vztah. Povězte, jak moc je pro vás rodina důležitá? 

"Zásadně. Je to kotva, ke které se člověk vždycky vrací. Bohužel teď kvůli práci nám nevychází se vidět úplně často, ale voláme si,
navštěvujeme se, když to jde. Jezdím i za přítelkyní mého táty, která se pro mě stala rodinou, takže tu kotvu pořád mám." 

* Co vaše koníčky? 

"Rád čtu, poslouchám hudbu, většinou filmové soundtracky, chodím na procházky, rád si přemýšlím. A není to tak, že se jdu projít
na dvacet minut, ale třeba na půl dne. Hrozně rád chodím po staré Praze, mám už takovou trasu přes Staroměstské náměstí na
Karlův most, Malou Stranu nahoru k Petřínu a zase zpátky. Cestou zajdu na dobré kafe, dám si zmrzlinu a tak." 

* Pocházíte z Ostravy, ale žijete teď v Praze. Zůstanete tu už natrvalo? 

"Nikdy neříkej nikdy. Ale já j sem tady pracovně šťastný a nemám důvod to měnit. Ne, že bych byl v Ostravě nějak nespokojený, ale je
to zkrátka jiná životní fáze a mně je tady dobře. A pokud tady bude práce, tak bych tady rád zůstal." 

* Pocházíte z Ostravy, ale žijete teď v Praze. Zůstanete tu už natrvalo? 

"Nikdy neříkej nikdy. idy Ale já jsem tady pracovně šťastný ný a nemám důvod to měnit. Ne, že bych ch byl v Ostravě nějak
nespokojený, ale je to zkrátka jiná životní fáze a mně je tady dobře. A pokud tady bude práce, tak bych tady rád zůstal." 

* Ostravský přízvuk u vás ale neslyším… 

"Ne? (směje se) To je dobře. Můj tatínek pocházel z Teplic v Čechách, to je něco osmdesát kilometrů od Prahy, a ten ostravský
přízvuk přímo nesnášel. Takže u nás neexistovalo mluvit »kratkym zobakem«." (rozesměje se) 

* O ženách mluvit nechcete, ale přesto se na ně musím zeptat. Pro mnohé z nich jste idolem… 

"Nevím… Možná mi víc píší na sociálních sítích a já se snažím vždycky všem odpovědět. Jinak se ale snažím nebýt otrok sociálních
sítí." 

* Opravdu? 

"Pokud to jen trochu jde, tak ano. Já jsem opravdu vděčný, že se na ty seriály koukají, a snažím se jim to co nejvíc vracet. Snažím se
odepisovat, když jsme jezdili na autogramiády se ZOO, tak jsem se často zúčastňoval. Ne proto, že by mi dělalo dobře se někde
ukazovat, ale beru to jako formu poděkování divákům za to, že jsou s námi." 
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